
Taidluspeo korraldamine ja etteastete lavastamine on kui osa riiklikust õppekavast. „Kooli ülesanne on aidata 

kaasa õpilase kasvamisele loovaks, mitmekülgseks isiksuseks, kes suudab ennast täisväärtuslikult teostada erinevates rollides; kooli 

ülesanne on luua õppekeskkond, mis toetab õpilase loovat eneseväljendust“ (Põhikooli– ja gümnaasiumiseadus, § 4 ). 

Taidluspidu 2024 
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Taidluspidudel on alati ol-
nud kindel koht koolielus. 
Seda kinnitab ka kooli kroo-
nikaraamat. Koos tegutsemi-
ne ühise eesmärgi nimel 
õpetab rohkem kui mistahes 
ainetund. Mida aasta edasi, 
seda rohkem on märgata 
pühendumist. Seekord oli 
peo teema „Disney imeline 
maailm“. Hämmastav, kui-
das oli vaeva nähtud multi-
kate sisu täpse edasi andmi-
sega—riietus, tegelaskujud, 
liikumine, süžee. Ääretult 
täpselt oli lelude lugu ette 
mängitud 8. klassi esituses. 
Õpilased olid oma sõidu-
vees, arusaadav ka, sest ikka-
gi multikad ju. Ka õpetajad 

nägid vaeva, et omale teema 
korralikult selgeks teha. Ilma 
kodutööd tegemata naljalt 
ikka rahva ette ei astu—ei 
õpilased, õpetajad ega žürii.  

Võitjad: 

Nooremas vanuseastmes 
võitis 5. klass multikaga 
„Frozen“. 

Vanemas astmes võitis 10. 
klass multikaga 
„Rapuntsel“. 

 

Palju õnne! 
(vt pilte lehe lõpus) 

Taidluspidu  

45. lend  

Birgit Sarrap  

Tädi Kadi  

Õpetaja Siivi  

Õpetaja Stéphane  

Sõpradel külas  

Unicorn Squard  

Rahvakunstnikud  

Selles numbris: 

8. klassi „Lelud“, Foto: kooli FB 

amazon.com 

3.klassi „Mickey Mouse“, FB 



M a r y - E t t e l   õ p  H e l i   J a n e   L i s a u r a   
M a r i e t t e  K r i s t j a n   s õ b e r  F r e d   H e n -
r i e t t e   A n i t a   J a n e - L i i s  
 
Oleme väike kirju seltskond erilisi inimesi. Igaüks on isemoodi, just nii, nagu ta ilma loodi. Meid kõiki seob aga kirg taidluse vastu. Meile meeldib 
lavastada, välja mõelda pööraseid kavasid ja muidu vahvaid etteasteid. (You name it, we’ll do it).  

Igal klassil on oma tugevus—kuskil on tugevad sportlased, teisel on usinad õppurid, kuskil on luuletajad, matemaatikud, poliitikud, rahvatantsijad 
või lauljad. Lauljaid on meie klassist harva läbi käinud, küll aga muud rahvast. Julgen väita, et võitluskunstide maaletoojaks meie koolis on Kristjan, 
sumo populaarsusele on kaasa aidanud Mariette, ühiskondlikku aktiivsust harrastavad Mary-Ettel ja Jane-Liis, Henriettel on kätt ja silma loovüle-
sannetes, Jane ja Lisaura  on julgeks eeskujuks tüdrukutele, kes huvituvad moemaailma katsetustest, Anita on õpetanud meile empaatiat ja tänu-
meelt. Meil on sõpru, kelle nimi jääb meie klassiga vist alatiseks seotud—Marja, Markus ja Fred. Nad on meile vajalikud moel või teisel, aga üks on 
kindel—oma isikuga on nad meid mõjutanud. Muidugi oleks võinud rohkem koolis käia, rohkem õppida, rohkem häid hindeid saada. Aga kui 
öelda Stopp! ja mõelda rahulikult, siis minu jaoks on kõige tähtsam see, millisteks inimesteks on õpilased 12. klassi lõpuks kujunenud. 45. lennu 
omad on hoolivad, üksteisega arvestavad, kriitiliselt mõtlevad ja kiusamist mitte sallivad inimesed. 

Sügisel kuuleme, millise raja on kõik kaheksa abiturienti oma eluteele järgmiseks valinud. 45. lennu klj Heli Mäe 

45.  LEND—MILLINE TA ON?  

Abiturient 2024 vastab Kõmu küsimustele: 

1. Mitu aastat sa oled Kullamaa Keskkoolis õppi-
nud? 

2. Kus on su lemmikkoht me koolimajas? 

3. Milline roog kooli menüüs sulle kõige rohkem meeldib? 

4. Mida sa avastasid oma klassi kohta alles viimasel aastal? 

5. Kas sa oled nüüd tark valmis? 

6. Miks sulle meeldivad just selle õpetaja tunnid? 

Lisaura  
1.Tulin Kullamaale peale põhikooli lõpetamist.  

2. Minu meeliskoht koolis on söökla. Mulle väga 
meeldib ka kooli loodusrikkas ümbruses lihtsalt jalu-
tada. Eriti naudin kehalise kasvatuse tunde ja aega 
õhtuti jalgpalliplatsil. 

3. Minu lemmikuks on mulgipuder 
ja koorene lõhesupp ning magustoi-
tudest kohe kindlasti kohupiimapas-
ta, kuhu on kaerahelbed sisse sega-
tud. JUMALDAN:) 

4. Täheldasin, et kõik hoiavad kok-
ku. Ütleksin lausa, et meil on vähe-
malt sel aastal kõige ühtehoidvam 
klass keskkoolis.  

5. Tarkuse omandamine kestab eda-
si. Olen keskkoolist kaasa saanud 
eluks vajalikud baasteadmised. Tä-
naseks olen ma täielikult teine ini-
mene, kes ma seda  

10. kl algul olin. Keskkool on mind  

palju kasvatanud. 

6. Minu lemmikaine koolis on 
olnud füüsika. Minus on suur 
huvi maailma olemuse vastu ning 
füüsikatund annab ideaalse või-
maluse mõttelõnga jooksma saa-
miseks. Õpetaja Armas Merevoo 
põimib igasse tundi reaalseid näi-
teid elust ning muidugi ka nalju. 



Anita 
1. Kolm aastat. 

2. Muusikaklass, kuna seal on kogu 
aeg hea muusika. 

3. Maisimannapuder. 

4. Kõik on väga sõbralikud. 

5. Kindlasti mitte, aga olen sinna 
nüüd lähemal. 

6. Õpetaja Siivi on super õpetaja. Ta 
oskab hästi selgitada erinevaid teema-
sid ja isegi kui ma aru ei saa, siis ta 
kannatlikult seletab uuesti. Ta on vä-
ga abivalmis, hooliv ja sõbralik. 

Kristjan 
1. Olen käinud siin koolis 8 aastat. 

2. Lemmikkoht on ilmselt söökla. 

3. Kaldun arvama, et makaronid 
või siis riisi-kanapada. 

4. Teame üksteist nii pikka aega, et 
midagi uut otseselt polegi avasta-
nud. 

5. Arvan, et suurem tarkus tuleb 
alles elukogemustega. 

6. Mulle meeldivad õp Alla tunnid, 
sest tema õpetamise viis on huvi-
tav ja uuenduslik ja üldiselt on ta 
tore ja hea inimene. 

 

 

Meie viimane 
taidluspidu kava-
ga „Printsess ja 
konn“. Seitse 
aastat hoitud 
võidutaldriku  
andsime üle 
kümnendale klas-
sile sügava kum-
mardusega võit-
jate ees. 

Henriette 
1. Kaksteist aastat. 

2. Söökla ja diivan sekretäri kabineti 
vastas. 

3. Kartul ja guljašš ning asuu. 

4. Me oleme ühed parajad „seewaldi 
kandidaadid“. 

5. Keegi pole kunagi tark valmis, alati 
on midagi õppida. 

6. Mulle meeldivad õpetaja Ülle tun-
nid, sest ta on alati väga rõõmsas 
tujus, temaga on nii mõnus koos õp-
pida. Temaga olles on mul alati nägu 
naerul ja laulusõnad suus! 

Rahvakunstnikul on kevadel kiire aeg 

Aprillis andsid õp Riina ja õp Ülle isetegevuslased kaks palju kiidetud kontserti Saaremaal—Valjala rahvamajas ja Pärsama rahvamajas. 
Pärsama rahvamaja üllatas oma sisekujundusega, see oli õdus ja samas mõjus väga moodsalt. Saaremaal on kombeks, et publik on laval 
ja esinejad põrandal, nii on ruumi kõigile parasjagu. Valjalas aga lubati meil ka järelpeole jääda, saime kohaliku ansambli saatel tantsida 
tunnike. Olen ka varem sama seltskonnaga mööda Eestimaa rahvamajasid tuuritanud ja alati valdab mind sama tunne—nooremad ja 
vanemad isetegevuslased koos kontserti andmas on nähtus, mis tekitab sooja ja turvalise tunde. H. Mäe 

Fotod: Ü. Tammearu 

Lauralapiladu.com 



Kullamaa Ükssarvikute ring tegeleb tehnoloo-
gia ja füüsika õpetamisega. See ring on ainult 
tüdrukutele. Seal tehakse erinevaid katseid ja 
kõik saavad teha midagi. Muidu tehakse gru-
pid, 
aga vahepeal harva me teeme midagi kõik 
koos. 
 
Meid juhendavad õp. Siivi, õp. Kersti ja õp 
Riina G ja ka õp. Meeri, ma olen väga õnnelik 
nende panuse üle, et nad on suutnud sellist 
asja hoida koos ja väga toredana ka. Kullamaa 
Ükssarvikute ringis ei käi poisse, kuna see on 
mõeldud ainult tüdrukutele sellepärast, et ka 
tüdrukud õpiks tehnoloogiaõpetust. Niimoodi 
on tüdrukutel väga lõbus, kui nad lähevad 
Kullamaa ükssarvikutesse. Siis, kui meil on 
peaaegu tehtud projekt, mis selleks päevaks 
oli planeeritud, siis saame me midagi head 
süüa. Näiteks kommi, küpsiseid, magusaid 

koogikesi jne. Töid ei ole teistel võimalik  nä-
ha, kuna need asjad, millega me oma projekte 
võime ellu viia, tuleb tagastada ja sellepärast 
ainult Unicorn Squadi* liikmetel on võimalik 
lõpptulemust näha. Kullamaa Unicorn Squad 
kohtus varem teisipäeviti 6.-7. tund, aga nüüd 
on see neljapäeviti 6.-7. tund. 
 
Mulle meeldib Unicorn Squadis käia, kuna seal 
saab alati palju nalja ja mulle meeldib ka teiste-
le oma sõpradele nalja teha. Seal on võimalik 
nii ehitada kui ka planeerida. Seal on mugavam 
olla, kuna seal ei ole poisse. Ma naudin seda, 
kui saab koos mingit projekti ellu viia ja et kõi-
gile antakse võimalus midagi teha. Seal küll on 
palju projekte, aga kõik on sellised, et nendest 
aru saada, ilma, et peaks liiga palju ajurakke 
kasutama. Ühesõnaga, mulle väga meeldib 
Kullamaa Unicorn Squadis käia, olla ja lõbut-
seda koos oma sõpradega seal. Laura Ardam, 
6. klass 

 

Marta Raimeti intervjuu Birgit Sarrapiga 
Ma käin 2. klassis. Sügisel panin ennast mitmesse ringi – leheringi, 
spordiringi, kunstiringi, unicorniringi. Leheringis õpetaja Heli pakkus 
mulle idee teha intervjuu Birgit Sarrapiga. Ma ei teadnud üldse, kes on 
Birgit ja mis tööd ta teeb. Sain leheringis teada, et ta on laulja. 

Kui meie koolis toimus „Laulud ja Tantsud Tähtedega“, siis Birgit oli 
ka siin ja ta andis punkte lauljatele ja tantsijatele.  

Õpetajaga arutasime, milliseid küsimusi küsida Birgiti käest, mina pak-
kusin küsimuse ja õpetaja kirjutas paberile. Kodus mõtlesin emaga 
koos juurde mõne küsimuse. 

Ma võtsin kultuurimajja oma küsimused kaasa ja ootasin õiget hetke. 
Peo alguses ma istusin ilusti saalis ja ootasin. Siis pidu hakkas peale ja 
ma ei jõudnud küsida oma küsimusi. Kui tuli vaheaeg, siis sain küsimu-
sed ära öelda. Birgit läks kiiruga kohtunike tuppa, aga meie emaga võt-
sime ta ruttu kinni. Ta oli nõus vastama. Me seisime koridoris akna 
juures, mina küsisin küsimusi, Birgit vastas ja minu ema kirjutas üles 
ruttu. Kodus ma paigutasin need vastused ise küsimuste lehe peale. Me 
tegime Birgitiga pilti ka, ühe tegime koridoris ja teise väikeses ruumis. 
Siis Birgit läks ruttu teiste kohtunike juurde. 

Mulle meeldib see mõte, et ma võiksingi hakata intervjueerima inimesi. 
Saan küsida ja saan teada, kuidas nende asjad käivad (millega inimesed 
tegelevad). 

Mis ma sain teada Birgiti käest: 

*Ta elab Tallinnas. 
*Tal on kaks last. 
*Ta on 35-aastane. 
*Tal oli kunagi kass, aga enam ei ole. 

 *Ta ei ole kokku lugenud, aga ta arvab, et on televiisori saadetes 
käinud rohkem kui 100 korda.  

Noore ajakirjaniku esimene katsetus 

TÜDRUKUD EI  OLE SUHKRUST  

HK Unicorn 
Squard on liikumi-
ne, mille eesmärgiks 
on kasvatada 8-14-
aastaste tüdrukute 
seas praktiliste ja 
põnevate ülesanne-
te abil huvi tehnika, 
robootika ja loo-
dusteaduste vastu. 
(unicornsquard.ee) 

*rühmitus, mis 
pingutab ühise ees-
märgi nimel 

Marta koos Birgit Sarrapiga 

Foto: Erakogu 



Minu tädi elab Tallinnas. Ma küsisin tema 
käest mõned küsimused ajalehe jaoks. 

Kus sa töötad? 

Ma töötan politsei– ja piirivalveametis. 

Kui vana sa oled? 

Olen 26 aastat vana. 

Mis su lemmikmäng oli väiksena? 

Mulle meeldis mängida peitust ja kodu. 

Mis su lemmiksöök on? 

Lemmiksöök on pasta carbonara. 

Mis su lemmikvärv on? 

Meeldib helelilla värv. 

Miks sul lemmiklooma ei ole? 

Ma ei soovi korterisse koduloomi. 

Mis su lemmikpood on Tallinnas? 

Prisma. 

Mis su lemmik-
tund oli koolis? 

Inglise keel. 

Mis su lemmik-
laul oli väiksena? 

Vist ei olnudki 
lemmiklaulu. 

Mis huvitavas 
trennis sa oled 
käinud? 

Õhuakrobaat ika 
trennis. 

Kertu Kotov, 2. klass 

 

 

 

 

Intervjuu tädi Kadiga      

Viis noorukest ajakirjanikku tegid oma esimesed  intervjuud. Kooli ajaleht on just paras 
koht sellisteks katsetusteks—lugejaskond on turvaliselt tuttav ja pole vaja karta suuri 
kriitikuid ja tähenärijaid, sest nemad Kõmu ei loe. 

Õpilased, olge julged kirjutama endast, oma seiklustest, hobidest, trennidest ja saavutus-
test. Avaldage arvamust  koolitöö kohta, tutvustage huvitavaid inimesi. Tehke intervjuu-
sid kaasõpilaste ja õpetajatega.  

Kohtumiseni sügisel! Jään põnevusega ootama teie kirjatöid, päriselt. Kõmu toimetaja 
Heli Mäe 

Kertu koos tädi Kadiga 

Foto: K. Kuuser 

Siivi Jõgi on matemaatika õpetaja. Kohe saab 
täis kaks aastat meie koolis ning seepärast on 
paras aeg uurida, kuidas läheb. 

Millised kartused Teil olid siia tulles? 

Kartsin, et äkki mind ei võeta omaks ja kuna ma 
otseselt gümnaasiumi õpilasi pole varem õpetanud, 
siis ma natuke kartsin ka, et kas ma saan hakkama. 

Mis on üllatanud? 

Võibolla see, et ma arvasin, et gümnaasiumis õpila-
ne käib koolis sellepärast, et ta tahab õppida. Vahel 
mulle tundub, et see sugugi nii ei ole. Rohkem 
käiakse siin sellepärast, et peab käima. Põhikooli 
osas on väga tublid õpilased. Ja muidugi üllatas, kui 
palju siin tegeletakse igasuguste huvitavate asjade-
ga. Kui palju on siin tantsurühmi ja erinevaid üritu-
si. Täiesti selliseid uusi üritusi, mida varem pole 
kohanud.  

Kas järeleaitamisteks sobib pigem hommikune 
või õhtune aeg? 

Pigem hommikul. 

Kas osalemine „Leevikestes“ on kohustus või 
rõõm? 

Kohustus kindlasti mitte. Ma ei ole kunagi varem 
üheski tantsurühmas osalenud ja see tuli mulle ülla-
tusena, et mind üldse kutsuti. Ma käin selles võim-
lemisrühmas ja mul on selle üle hea meel, et mind 
sinna kutsuti, aga ma kardan koguaeg, et ma ei saa 
hakkama. 

Mida vahvat plaanite järgmisel aastal teha? 

Kindlasti rohkem teistsugust õpetamist tundidesse, 
rohkem rühmatöid. Võibolla rohkem ka arvuteid 
kaasata õppetöösse. Põnevaid üritusi oma klassiga, 
kui nad mulle häid mõtteid pähe panevad. 

Eliisabel Kalmo, 5. kl 

Intervjuu õpetaja Siiviga   

9. klassi lõpuaktus on 14. juunil kell 18.00 

12. klassi lõpuaktus on 22. juunil kell 13.00 



Mary-Ettel   

1.Olen Kullamaa Keskkoolis käinud 

12 aastat ja ei kahetse mitte ühtegi 

neist. 

2. Lemmikkohad on meie uued ja 

mugavad diivanid ning kooli õueala, 

kus saab pikal vahetunnil jalutada ja 

nautida päikest. 

3. Lemmiktoit on pilaff hapukoore-

kastmega ja kamavaht mustikatega. 

4. Mu klass on täiskasvanuks saanud. 

Kui teemadeks on tulnud karjäär, 

armastus ja tulevik, siis tunnen end 

koos teistega, et olengi juba piisavalt 

vana ja täiskasvanu. 

5. Usun, et inimene pole kunagi piisa-

valt tark. Õppimine kestab terve elu. 

Nii on ka minuga. Kõige rohkem 

õpib inimene läbi kogemuste ja uute 

inimeste. 

6. Õpetaja Pille tunnid on alati väga 

meeldivad. Me olime oma klassiga 

kindlad, et Pille tunnid on tõsised ja 

rasked, kuid tegelikult muudab Pille 

Nool need oma huumoriga palju lõ-

busamaks ja lihtsamaks. Õpetaja Pille 

õpetas meile ettevõtlust ja raamatupi-

damist. Kuna ta ise on nooruslik, siis 

ta kuulab meeleldi meie ideid ning 

õpib meilt tänapäeva noorte teadmisi ja 

oskusi. Mulle meeldib, kuidas õpetaja 

alati peab meiega nõu ja arutab koos 

meiega.  

Jane-Liis 

1. Kaksteist aastat. 

2. Söökla. 

3. Asuu. 

4. Kui vaja, siis suudame kõik koos 

midagi suurt ära teha. Nagu näiteks 

taidluspidu, mida me eelmisel aastal 

korraldasime. 

5. Ei usu. 

6. Õpetaja Eha tunnid on alati põne-

vad, sest üsna tihti me arutame maailma 

teemasid. Need arutamised on väga 

kasulikud, sest Eha annab meile palju 

elutarkusi. 

Mariette 

1. Kolm aastat. 

2. Minu kindel lemmikkoht on söökla. 

Armastan kokatädisid. 

3. Kamavaht, kartul ja hakklihakaste. 

4. Märkasin, et kui targad tegelikult 

meie klassi õpilased on. 

5. Elukool alles algab! 

6. Õpetaja Kersti tunnid on tunnid, mil-

lele ma ei oska isegi täpset sõnastust an-

da. Need tunnid olid nii mitmekesised ja 

põnevad, et isegi kui ma polnud viieline, 

siis sinna tundi läksin ma alati suurima 

rõõmuga. Õpetaja oli supervinge ning 

keemia ja geograafia tundidest on ainult 

kõige ägedamad mälestused. Tunnis sai 

palju nalja ja õpetaja üritas meile asju 

selgeks teha noortepäraselt. 

Jane 

1. Kaksteist aastat. 

2. Kooli söökla, sest seal on tore kokatä-

didega juttu ajada. 

3. Kartulipuder koos hapukoorekastme 

ja kotletiga. Õunakook või marjakissell 

vahukoorega. 

4. Kõik on ikka sama lõbusad. Vahest 

uus on see, et olen hakanud rohkem 

Anitaga suhtlema. Mõtlen, et miks me 

juba 10. klassis ei suhelnud. 

5. Ei ole sugugi kindel. 

6. Mulle meeldivad õp Ervini tunnid, 

sest seal toimub alati midagi huvitavat. 

Kuidas Ervin nii palju ajaloolisi fakte 

peast teab? 

 

Esimene kohtumine Läti sõpradega 
oli oktoobris 2022 Praulienas, teist 
korda saime kokku kevadel 2023 
Kullamaal ja nüüd oli jälle meie kord 
sõita Madonasse kohtuma sõpradega 
Prauliena põhikoolist. Reisiseltskon-
naks endiselt laulu-ja tantsurahvas, 
aga tore, et lisandunud on ka lihtsalt 
huvilisi, kes tahavad näha, mis sõbrad 
meil seal Lätis on. Õpetajaid oli kaa-
sas kaheksa: Õnnela, Siivi, Ülle, Triin, 
Heli, Meeri, Pirja ja Riina G.  

Kuus tundi mugava luksusliku bussi-
ga möödus lennates. Kui on hea 
seltskond, ilus ilm ja sõbralik bussi-
juht, siis pole võimalik viriseda. Pea-
legi, bussiaknast välja vaadates sai 
nautida muinasjutuliselt kaunist loo-
dust  nagu vaataks mõnda National 
Geographicu dokumentaalfilmi. 

Traditsiooniliselt toimus esimese päe-
va õhtul ühiskontsert—laulud, tant-

Hea sõbra jaoks on valla su uksed ja su hing 

ABITURIENDID JÄTKAVAD VASTAMIST  

sud, pillimängud, kõned, kingituste 
vahetamine. Andsime edasi ka meie 
direktori palavad tervitused. Läti õpe-
tajatele kinkisime suure maali. Caroli-
na Treu (11.kl) maalitud pildil keeru-
tavad tantsu eesti ja läti rahvariietes 
noormees ja neiu, mis sümboliseeriks 
justkui kahe riigi koostööd.  

Peale kontserti algas õpilastel disco ja 
õpetajad pidasid töökoosolekut koh-
vilaua ääres. Me ei rääkinud päevapo-
liitikast ega maast ja ilmast, vaid kooli-
tööst loomulikult. Kui kool on õpeta-
jal südames, siis kõik, mis seal toimub, 
läheb talle korda. Lätlased uurivad 
alati väga täpselt meie haridussüstee-
mi kohta. Nii nagu meie siin, seisavad 
ka Läti õpetajad uuenduste ja muuda-
tuste, soovituste ja reformide sasi-
puntras. Lätlaste jaoks me oleme suur 
eeskuju, kelle järgi joonduda. See on 
huvitav ja naljakas samas. Ühesõnaga, 

küsimusi sadas kui oavarrest ja meil oli 
tegu, et saaks vastatud nii, et kõik aru 
saaks—vene-inglise-eesti-läti segakeeles 
sai kõik siiski ära räägitud. 

Teisel päeval oli ilm endiselt suvine. 
Veetsime aega kohalikus arheoloo-
giamuuseumis, mis on ühtlasi ka kunsti-
keskus ja suveniiripood. Saime end 
proovile panna laskesportlaste treening-
väljakul. 

Õpilased said kasutada oma head inglise 
keele oskust sõpradega suheldes. Muide, 
pika sõidu ajal luges hulk lapsi kohustus-
likku kirjandust või siis oma lemmikraa-
matut, mis parajasti pooleli, ingliskeel-
seid enamasti. 

Karl-Rasmus jagas rahvale tarkuseteri 
Läti kohta. 

Mõte pikast väljasõidust on alati hirmu-
tav, aga tegelikult on see väga kosutav ja 
vajalik, et me, õpetajad ja õpilased, koh-
tuks ka väljaspool klassiruumi. Järjekord-
selt pean tunnistama, et meil on maailma 
parimad õpilased. Kiitus lapsevanemate-
le selle eest! H. Mäe 



Kullamaa Keskkooli tantsutrupp „Leevikesed“ esitas 
seekord ratsanike kava. Värskust lisas meie kavale 
koolipoiste vallatu kepsutamine üle takistuste. 

Alumisel pildil esineb parajasti Ülle laulukoor, mis 
põhiliselt koosneb Riina tantsijatest. Peab jagama! - 
nagu lapsed ütlevad. 

Kui tantsida ei saa, siis vähemalt lamades laskmine tuleb hiilgavalt välja. 
Viiest lasust viis märki maha said Freya, Renee, Katariina ja Gerda. Enamu-
sel tuli läbida rohkelt trahviringe, mõtteliselt seekord. Aga sinna treening-
platsile tahaks tagasi, hasart oli suur, muudkui prooviks veel ja veel. 

Ei maksa karta neid pikki 
tunde. Teete esimese kahe 
õppeaine asemel ainult ühe, 
aga pikema. Uskuge, teile 
hakkab see meeldima. 

Õp Riina ja 8. klassi Egert võistlushoos. 

Sule ja tindiga kirjutas enamus esimest korda. 

Fotod: Pirja, Ülle, Cassandra, Siivi, Heli. 



Võitjad 10. ja 5. klass. 

Kiitus 11. klassile taid-
luspeo korraldamise 
eest! 

Kas teil on hobisid? 

Mulle meeldib jalutada ja lugeda. 

Millega te oma vaba aega sisustate? 

Arvutis olen palju, otsin õppematerjale. Käin jalutamas ja väike 
aed on ka mul. 

Mis teile Eesti juures meeldib? 

Mulle meeldib loodus ja inimesed siin. Algus oli raske. Eestlased 
on teistsugused kui on prantslased. Aga nüüd mulle meeldib, 
kuidas on. 

Kus te kuulsite esimest korda Eesti kohta? 

Esimest korda kuulsin Eestist aastal 1996. Ma olin keeltekeskuse 
direktor ja sinna tulid mõned eestlannad prantsuse keelt õppima. 
Ja esimest korda olin ma Eestis 1999. aastal . 

Küsitles Rea Varik, 7. kl 

Kust te pärit olete? 

Ma olen pärit Prantsusmaalt. 

Mitu aastat te olete Eestis elanud? 

Ma elan Eestis juba 12 aastat. 

Kas teil on lapsi? 

Mul on poeg Alexander, ta on 25 aastane ja töötab Tal-
linnas. 

Kuidas te avastasite meie kooli? 

Direktriss pakkus võimalust siin töötada ja ma olin nõus. 

Kas teile meeldib siin? 

Jaa, see on väga hea kool tõesti. 

Mis tasemel on 10. klassi prantsuse keel? 

Meie õpime algajate tasemel, mis on A1. 

Kes on kõige andekam? 

See on raske küsimus, sest noored on kõik andekad. Aga 
Robin näiteks. Tema ei karda rääkida. Mulle meeldib see, 
et kui on uus keel, siis sa proovid seda rääkida. Mina ka 
õpin eesti keelt, ma ei räägi seda hästi, aga on vaja kogu 
aeg proovida. 

11.kl, Foto: FB 

10.kl, Foto: FB 
5.kl, Foto: FB 

Lehe koostasid: Laura Ardam, Rea Varik, Eliisabel Kalmo, 45. lend,  Marta Raimet, Kertu Kotov. Toimetas H. Mäe, trükikoda 
Adograaf OÜ 

Suur aitäh Kõmu kullerile, Mare Pedoskile, kellega meil kahjuks „tööleping“ lõppeb. Edaspidi peame ise vaatama, kuidas lehe Rap-
last kätte saame. 

C’est notre professeur de français Stéphane Clavel    

Muide, nii Eiffeli torn Pariisis kui Ristna tuletorn Hiiumaal on 
kujundatud prantsuse ehitusinseneri, Gustave Eiffeli poolt. 


